
 
 

Протокол №3  
постійної комісії ради 

 з питань цифрової трансформації, креативної індустрії, туризму та інформації 
 

 

м. Дрогобич                                                                                                 26 січня 2021 року 

 

Присутні 3 особи: Чигрин Юрій Миколайович, Лучків Андрій Володимирович, Дьорка Олег 

Іванович 

Запрошені:  Олег Дукас, Ігор Лялюк, Олена Юркевич, Леся Сливка, Світлана Клюй, Юрій 

Кушлик, Ігор Чава, Петро Шив’як.                           

  

 ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про створення програми з розвитку викладання інформаційних технологій у навчальних 

закладах та створення робочої групи для напрацювання програми; 

2. Питання пільгової оренди приміщення 2 поверху Будинку працівників освіти для розвитку 

молодіжного простору;  

 

 

Щодо питання першого порядку денного: 
 

СЛУХАЛИ: Ігоря Лялюка про створення програми з  викладання інформаційних технологій у 

навчальних закладах. 

 

СЛУХАЛИ: Петра Шив’яка, який розповів про можливість створення програми з розвитку 

викладання інформаційних технологій у навчальних закладах  

 

СЛУХАЛИ: Юрія Чигрина, який запропонував створити робочу групу для напрацювання 

програми за участі представників відділу освіти та представників ГО “ІТ-місто”. 

 

УХВАЛИЛИ: Рекомендувати Петру Шив’яку створити робочу групу щодо програми з  

викладання інформаційних технологій у навчальних закладах та розпочати роботу над 

відповідною програмою. 

 

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 3 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались». 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО. 

 

Щодо питання другого порядку денного: 
 

СЛУХАЛИ: Олену Юркевич про функціонування Молодіжного простору Дрогобича на базі 

Будинку працівників педагогічної освіти, необхідність розширення його діяльності за рахунок 

інших приміщень другого поверху будинку та підписання договору оренди з відділом освіти. 

 

СЛУХАЛИ: Юрія Кушлика, який запропонував прийти представникам Молодіжного простору 

на засідання постійної комісії ради з питань оренди, приватизації, комунального майна, 

промисловості, торгівлі, громадського харчування, побутового обслуговування, малого та 

середнього бізнесу, яка збиратиметься 04.02.2021, де буде винесено питання оренди 

Молодіжним простором другого поверху Будинку працівників педагогічної освіти. 

 

СЛУХАЛИ: Петра Шив’яка про готовність підписати договір оренди за умови передбачення у 

договорі окремого дня для засідань директорів навчальних закладів та Центру професійної 

перепідготовки педагогічних працівників.  



 
 

 

УХВАЛИЛИ: рекомендувати відділу освіти виконавчих органів Дрогобицької міської ради 

підписати договір пільгової оренди другого поверху Будинку працівників педагогічної освіти 

з ГО “Молодіжний простір Дрогобича” за умови забезпечення окремого дня для засідань 

директорів шкіл та Центру професійної перепідготовки педагогічних працівників.  

 

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 3 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались». 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО.  

 

 

Голова зборів          ______________               Андрій Лучків 

 

Секретар                  ______________              Юрій Чигрин 


